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Aquest any durant el pregó de la Festa Major vaig observar (altres anys ha 
passat més o menys el mateix) que un cop la pregonera i l’alcaldessa han 
acabat de parlar del balcó estant, aquest pràcticament es buida i els 
nostres polítics no es queden a veure l’actuació de les entitats que són 
l’ànima de la Festa Major. Enguany només va restar tota l’estona al balcó 
el regidor Jordi Figueras. 

• Quin és doncs el motiu pel qual els regidors del seu grup no és 
queden fins el final de l’acte al balcó? 

 
 
Bé, en primer lloc, en el nostre cas no seria regidors, sinó regidor perquè 
només estava jo en qualitat de portaveu, la regidora Morera estava a la porta 
de l’Ajuntament amb altres regidors de l’oposició, i bé, jo volia concretar una 
mica el timing del tema, és a dir, es va fer el pregó, amb les intervencions de 
l’Alcaldessa i del regidor de Cultura, i de la mateixa pregonera.  
 
Aquest any, un cop va finalitzar això, vam entrar els portaveus, l’Alcaldessa i la 
pregonera, al despatx, i es va signar el llibre d’honor de l’Ajuntament, si no 
m’equivoco, i se li va fer un petit obsequi, com es fa amb tots els pregoners. A 
partir d’aquí, almenys jo parlo per mi, que és el que conec, vaig sortir una 
estona al balcó i vaig estar una estona observant a algunes entitats. Que potser 
no em vaig estar fins al final dels actes? No, potser no, és així, evidentment 
tenia altres obligacions familiars que atendre, però bé, d’alguna manera jo 
suposo que això és el que ha passat a la majoria de regidors, i per tant, hi vam 
estar després d’acompanyar a la pregonera a què signés el llibre d’honor de 
l’Ajuntament, vam sortir una estona, y almenys així enteníem que des de 
Convergència i Unió ateníem l’obligació política que havíem d’assumir en aquell 
moment. 


